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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:2104 Polismyndighetens budgetunderlag

I förra veckan kom Polismyndigheten med sitt budgetunderlag för åren 2022 till 
2024. I det betonar myndigheten behovet av höjda anslag för att kunna nå målet 
om antal polisanställda. 

För detta ändamål behöver myndigheten ytterligare drygt 2 miljarder 2023 och 
3,7 miljarder 2024. Polistätheten i Sverige är under all kritik, och för att åtgärda 
det måste vi uppvärdera polisyrkets status och erbjuda konkurrenskraftiga 
löner. Därför har Sverigedemokraterna, genom våra budgetmotioner, tagit 
ansvar och genomgående varit det parti som satsat mest på området. 

I vår höstbudget satsade vi över 15 miljarder mer än regeringen på 
Polismyndigheten sett över en treårsperiod.

Flera tusen personer med polisutbildning arbetar i dag i andra branscher, och en 
del av dessa personer behöver vi locka tillbaka, samtidigt som vi måste 
säkerställa att inte än fler lämnar yrket. Detta krävs för att höja polistätheten, 
och då är ytterligare budgetanslag till Polismyndigheten ett måste. 

Med anledning av det ovanstående vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg 
följande: 

 

Avser regeringen att gå Polismyndighetens begäran i budgetunderlaget till 
mötes? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-09
Besvaras senast
2021-03-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


